

序号	企业名称	COMPANY NAME	企业概况及拟合作意向	COMPANY PROFILE& COOPERATION INTENTION
1	北大荒药业集团	Beidahuang Pharmaceutical Group	北大荒药业集团是集制药、食品、包装、营销为一体的现代化大型医药企业集团。集团所属企业相继通过了药品 GMP 认证、GSP 认证、ISO9001:2000 质量体系认证、OCIA 体系和 USDA 体系认证以及 HACCP 认证等。	Beidahuang Pharmaceutical Group is a modernized pharmacy group which covers the fields of pharmacy, foodstuff, packaging and retailing. It has passed the authentication of GMP, GSP, ISO9001:2000, OCIA, USDA and HACCP.
2	黑龙江省玉泉酒业有限责任公司	Heilongjiang Yuquan Wine Co., Ltd.	黑龙江省玉泉酒业有限责任公司是国家二级企业，省级文明单位标兵，东北白酒行业的龙头，黑龙江省最大的白酒厂家。核心产品“玉泉方瓶”屡获殊荣，捷报频传。	Heilongjiang Yuquan Wine Co., Ltd. is national Grade 2 company, provincial Model company, leading enterprise in winery of Northeastern China and biggest winery in Heilongjiang Province. Its star product “Yuquan Square Bottle” has won a series of awards.
3	黑龙江省绥阳林业局	Heilongjiang Suiyang Forestry Bureau	绥阳林业局位施业区总面积 51.6 万公顷，年木材产量 11.5 万立方米。施业区内森林资源、土地资源、山副特产资源、野生动植物资源、矿产资源十分丰富。山副特产资源主要有林木种子、林下山野菜、林下野生食用菌。	Heilongjiang Suiyang Forestry Bureau covers 516,000 hectares with annual wood production of 115,000 m <sup>3</sup> . It has copious resources of forest, land, forest production, wildlife and minerals. Its forest production includes tree seeds, edible herbs and natural fungi.
4	黑龙江省方正林业局	Heilongjiang Fangzheng Forestry Bureau	方正县林业局是国有大型森林工业企业和国有重点林区，森林总蓄积达到 1390 万立方米，年产一定数量的商品木材、生产锯材及人造板。	Heilongjiang Fangzheng Forestry Bureau is state-owned forestry-industrial company and key national forest area, which cover 13,900,000 m <sup>3</sup> . Its products include commercial wood, timber for production, and man-made

				board.
5	黑龙江黑森绿色食品（集团）有限公司	Heilongjiang Heisen Green Foodstuff (Group) Co., Ltd.	黑龙江黑森绿色食品（集团）有限公司隶属于中国龙江森林工业集团总公司，属国有独资企业。产品取得有机食品、绿色食品、无公害食品、中国森林食品（CFFC）认证等30多个。	Heilongjiang Heisen Green Foodstuff (Group) Co., Ltd. is branch company of Heilongjiang Forestry-Industrial (Group) Co., Ltd of China. Its products have passed the authentication of Organic foodstuff, Green Food, Pollution-free food, and CFFC, etc.
6	绥化市段氏麦业有限公司	Suihua City Duan Wheat Industry Co., Ltd.	段氏面业有限公司为黑龙江省重点小麦深加工企业之一。公司致力于围绕农产品深加工，大力开发新产品，提升企业综合实力。 合作意向：引进意大利先进的农业技术	Suihua City Duan Wheat Industry Co., Ltd. is a key wheat intensive processing company of Heilongjiang Province. It has been devoted to intensive processing of agricultural products and creating new products. Cooperation intention: introduce advanced agricultural technology from Italy
7	哈尔滨天通农业科技开发有限公司	Tiantong Agricultural Technology Development Co., Ltd.	哈尔滨天通农业科技开发有限公司是产学研一体化的高新技术企业，是黑龙江省单体产量最大的玉米胚芽油精深加工企业，是黑龙江省农业产业化重点龙头企业。	Tiantong Agricultural Technology Development Co., Ltd. is an integration of production, teaching and research. It is the biggest company of corn oil intensive processing and leading company of agricultural industrialization.
8	黑龙江省万源粮油食品有限公司	Heilongjiang Wanyuan Oil and Foodstuff Co., Ltd.	黑龙江省万源粮油食品有限公司是一个集合粮油产品生产加工、以稻谷产业循环经济为主体的稻谷全产业链加工企业。在稻谷食品生产方面，公司已通过ISO9001质量管理体系和ISO22000食品安全管理体系认证，建立健全了可靠的产品质量保证体系。	Heilongjiang Wanyuan Oil and Foodstuff Co., Ltd. is devoted to foodstuff and oil production and it covers the whole procedures of rice processing. It has passed authentication of ISO9001 and ISO 22000, and has introduced a reliable system that ensures product quality.
9	五常市金福泰	Wuchang City	五常市金福泰农业股份有限公司是一	Wuchang City Jinfutai Agriculture Co., Ltd. is a

	农业股份有限公司	Jinfutai Agriculture Co., Ltd.	家集基地建设、种子研发、农机服务、有机种植、绿色种植、稻米精加工、稻米油深加工、销售、服务于一体的省级农业产业化重点龙头企业。公司总占地面积22万平方米，仓储能力10万吨、拥有年加工稻谷30万吨的国际化生产线及年加工1.5万吨稻米油精炼生产线。	leading company of Heilongjiang in base construction, seed developing, equipment service, organic plant, rice processing and oil processing. It covers 220,000 m <sup>3</sup> , with its storage capability of 100,000 tons, annual 300,000 tons of rice process and 15,000 tons of refined grain oil.
10	黑龙江珍珠山绿色食品有限公司	Heilongjiang Zhenzhushan Green Foodstuff Co., Ltd.	黑龙江珍珠山绿色食品有限公司采取公司+基地+农户的产业化运营机制，是一个集食用菌、山特产品原料生产、加工、科研、销售于一体的黑龙江省重点农业产业化龙头企业。	Heilongjiang Zhenzhushan Green Foodstuff Co., Ltd. takes the system of integrating company, production base, and farmers and it's a leading company of Heilongjiang Province, devoted to production, research and retailing of edible fungi, forest specialty and natural resources.
11	黑龙江大禾农业有限公司	Heilongjiang Dahe Agriculture Co., Ltd.	黑龙江大禾农业有限公司是集科研、种植、加工、肥料生产与销售及粮食收购于一体的大型现代化农业产业企业。依托当地绿色产业示范基地的优势，生产的有机无机复混肥料能够改良和熟化土壤，整个生长期间农作物长势旺，抗病能力强。	Heilongjiang Zhenzhushan Green Foodstuff Co., Ltd. is a modernized industrialized agricultural company, which covers scientific research, cultivation, processing, fertilizer production and sales. Based on the local green industrial trial base, the company's mixed fertilizer can help improve the quality of soil, which makes the crops healthy and immune to disease.
12	黑龙江天锦食用菌有限公司	Heilongjiang Tianjin Edible Fungus Co., Ltd.	天锦食用菌有限公司是以食用菌采收、加工、销售、研发为主的企业。天锦公司经过十年的发展积累已具规模，经济实力、技术实力、保障实力雄厚。	Heilongjiang Tianjin Edible Fungus Co., Ltd's business includes collecting, processing, marketing and researching of edible fungi. The company, after years of development, has been recognized by its

				financial and technological strength.
13	黑龙江宏泰松果有限公司	Heilongjiang Hongtai Pinecone Co., Ltd.	黑龙江宏泰松果有限公司是集红松系列产品综合开发、农副产品深加工、外贸出口为一体的省级重点农业产业化龙头企业，企业规模及加工能力居全国同行业先进行列。企业通过了“绿色食品认证”“ISO9000质量管理体系认证”、“Haccp 国际标准化食品认证”，是国内首家通过上述认证的松果生产企业。	Heilongjiang Hongtai Pinecone Co., Ltd. is a province-level leading company which has a wide range of business including Korean pine series products, subsidiary agricultural products and foreign trade and export. Its scale and productivity are among the national top companies and it has passed authentication of ISO9000 and HACCP, which is the first among the pinecone production companies.
14	勃利县利健甜菊糖生物科技有限公司	Boli County Lijian Stevioside Bio-tech Co., Ltd.	勃利县利健甜菊糖生物科技有限公司业务范围为甜叶菊种苗培育、基地建设、甜菊糖生产加工和新产品开发。公司产品主要以食品、药品、日用化工等生产用和民用甜菊糖为主，产品销往欧洲、美洲、澳洲和亚洲等区域。 此次参加 2015 年米兰世博会我公司意向于意大利、法国等国外企业合作或诚招代理商。	Boli County Lijian Stevioside Bio-tech Co., Ltd. majors in the cultivation, base construction, processing of stevioside. Its products are for medical, foodstuff, chemical purposes as well as everyday use and have been exported to Europe, America, Australia and Asia. The company has the intension of seeking business partnership or new deputies with companies of Italy and France, etc.
15	黑龙江兴和生物科技有限公司	Xinghe Farming and Animal Husbandry Development Co., Ltd.	黑龙江兴和生物科技有限公司是专业从事蛋鸡养殖和蛋制品深加工的民营企业。从种植、饲料加工、鸡雏孵化、蛋鸡饲养到鲜蛋深加工实现一体化经营。	Xinghe Farming and Animal Husbandry Development Co., Ltd. is a privately-owned company specialized in hen raising and egg intensive processing. The company has established an integral production line covering hen raising, feed processing, egg brooding and egg intensive processing.

16	哈尔滨华南城	Harbin Hua-nan City	<p>哈尔滨华南城是目前东北投资规模最大的招商引资项目，由华南城控股有限公司打造。哈尔滨华南城辐射范围以哈尔滨为中心，逐步扩展至内蒙古东部、吉林等交界地区，深度影响俄罗斯、朝鲜半岛等东北亚地区，构建新的欧亚大陆桥。</p> <p>合作意向：商贸物流项目、绿色食品项目</p>	<p>Harbin Hua-nan City is the largest investment project in Northeastern China in the charge of Hua-nan City Co. Ltd. The project is centered in Harbin and extending its influence to Inner Mongolia, South to the Jilin Province border, even to Russia and Korea peninsula, aiming to construct a new Euro-Asia Land Bridge.</p> <p>Cooperation intention: trade and logistics project; green food project</p>
17	黑龙江省粮食行业协会	HEILONGJIANG PROVINCE ASSOCIATION OF GRAIN SECTOR	<p>黑龙江省粮食行业协会是从事粮食、油脂及粮油食品、饲料的购销、贸易、加工、储藏、运输等企业、事业单位和从事上述工作的知名人士自愿组成的全省性的行业社团组织，具有社团法人资格。</p>	<p>HEILONGJIANG PROVINCE ASSOCIATION OF GRAIN SECTOR is a association of volunteers who run the business of foodstuff and oil, feed purchasing, retailing and processing, transportation business, etc, and also celebrities in the business. It is a corporate body.</p>
18	五常市五向宝水稻种植农民专业合作社	Wuchang City Wuxiangbao Rice Growing Farmers Association	<p>五常市宝禾兴水稻种植农民专业合作社以家庭承包经营为基础，以提高社员的组织化程度和增加社员收入为目的，通过合作与联合，为社员提供生产和销售服务，维护社员利益，促进社员增产增收。</p>	<p>Wuchang City Wuxiangbao Rice Growing Farmers Association is based on house-hold contract system, aiming to offer organization for farms and improve their incomes. Through cooperation, the Association ensures the benefits and provides service in production and sales to members.</p>
19	哈工大水资源国家工程研究中心有限公司	HIT Water Resources National Engineering Research Center Co. Ltd.	<p>“中心”依托单位哈工大拥有我国唯一的“城市给水排水工程”国家重点学科，是我国综合实力最强的城市给水排水工程科学研究与人才培养基地。</p>	<p>The center, relying on HIT which has the one and only national key subject “City Water Supply and Drainage Engineering”, is one of best centers of China in the subject of water supply and drainage engineering and research.</p>

20	黑龙江省外贸集团	Heilongjiang Foreign Trade Group	黑龙江省对外经贸集团有限责任公司是经省委省政府批准成立的国有独资外贸企业。	Heilongjiang Foreign Trade Group Co. Ltd., approved by the Government of Heilongjiang Province, is a state-owned foreign trade company.
21	省粮油食品进出口公司	Heilongjiang Oil and Foodstuff Import and Export Co. Ltd.	黑龙江省粮油食品进出口股份有限公司是经中国国家经贸部批准，由中粮黑龙江粮油食品进出口公司控股的新公司，有权自营和代理中国黄大豆系列和其它各种商品的进出口业务。	Heilongjiang Oil and Foodstuff Import and Export Co. Ltd. is approved by China's Ministry of Economy and Trade, and is run by Zhongliang Heilongjiang Oil and Foodstuff Import and Export Co. Ltd. It runs the importing and exporting of soya bean and other commodities.
22	九三粮油工业集团有限公司	93 Oil and Foodstuff Industry Group Co., Ltd.	九三粮油工业集团是首批国家级农业产业化重点龙头企业，总部位于哈尔滨高新技术开发区。九三集团以大豆加工为主营业务，具有农、工、贸为一体的产业化优势。	93 Oil and Foodstuff Industry Group Co., Ltd., located in Harbin economic and technological development zones, is among the first national key agricultural industrialization companies. The group mainly runs the business of soya bean processing, and has the advantage of integrating agriculture, industry and trade.
23	九三集团（哈尔滨）豆浆粉营销公司	Soybean Milk Powder Marketing Company of 93 Group (Harbin)	九三集团（哈尔滨）豆浆粉营销有限公司是九三集团的子公司，以大豆加工为主营业务。	Soybean Milk Powder Marketing Company of 93 Group (Harbin) is a subsidiary company of 93 Group, and mainly runs the business of soya bean processing.
24	完达山乳业	Wandashan Dairying Co. Ltd.	完达山乳业股份有限公司系北大荒集团控股公司，下辖24家分、子公司，员工17000名。年加工鲜奶能力100余万吨，可生产奶粉、液态奶、饮料、豆制品、米麦制品及保健食品等11大系列170个品种，销售网络遍及全国，其中原	Wandashan Dairying Co. Ltd., a subsidiary company of Beidahuang Group, has 24 branches, and 17,000 workers. It annually produces more than 1,000,000 tons of fresh milk, together with other products like coco milk powder, liquid milk, beverage, bean product. Altogether it has 11 series of products, and

			料粉远销东南亚和非洲。	more than 170 kinds of items, which has sold to both China and abroad.
25	北大荒种业集团有限公司	Beidahuang Agritech Group Co.,Ltd.	黑龙江北大荒种业集团是集育、繁、加、销于一体化的大型种业科技企业。北大荒种业集团在全面实现种子产业化、规模化、现代化的同时，打造企业特有的优势。	Beidahuang Agritech Group Co.,Ltd. covers the cultivation, feeding, processing and selling of crops. The company has achieved industrialization and modernization, while keeping its own vantage.
26	北大荒丰缘集团有限公司	Beidahuang Fengyuan Group Co., Ltd.	北大荒丰缘集团是一个集面粉生产、食品加工、贸易经营为一体的国家级农业产业化重点龙头企业。产加销一条龙的国家级农业产业化重点龙头企业。	Beidahuang Fengyuan Group Co., Ltd. is a national leading company in flour producing, processing, and marketing and it is key company of agricultural industrialization of China.
27	北大荒商贸集团有限责任公司	Beidahuang Trading Group Co.,Ltd.	北大荒商贸集团，是黑龙江垦区经营规模大、经济实力强、综合经营能力突出的大型现代商贸企业群体。	Beidahuang Trading Group Co.,Ltd. is a giant modern group of business bodies in the reclamation area which has achieved certain scale. It is strong in economy and capable in managing.
28	黑龙江百森饮料有限公司	Heilongjiang Baisen Beverage Co., Ltd.	百森集团是一家集陶瓷生产、食品饮料加工生产、包装材料、彩色印刷制罐多种产业为一体的大型企业集团，是美国可口可乐公司，广药集团（王老吉）战略合作伙伴。	Heilongjiang Baisen Beverage Co., Ltd. runs a wide range of business including ceramics production, beverage and food production, packaging, colored can production, etc. It is the strategic partner of Coca Cola company and Guangyao Group (Wanglaoji Herbal Tea).
29	黑龙江绿知都生物科技开发有限公司	Heilongjiang Luzhidu Bio-tech Development Co.Ltd.	黑龙江绿知都生物科技开发有限公司是一家专注于寒地浆果系列生物活性单体分离工程及其拓展产品的研发、生产、销售和出口贸易的民营企业。享有	Heilongjiang Luzhidu Bio-tech Development Co. has focused on berries bioactive monomer separation engineering in cold region and research, production, retailing and export trade of developing products.

			三项独立的发明专利使用权，是目前国内外唯一将红茶菌采用核心专利技术制成系列饮品，进行工业化规模生产的创新型企业。	The company has three independent patent rights, and it is the only creative company in China that produces fermented tea product with industrialized production line.
30	齐齐哈尔市碾子山礼鑫蜂业合作社	Qiqihaer City Mount Nianzi Lixin Honey- bee Raising Association	齐齐哈尔碾子山区礼鑫蜂业专业合作社是一个专门从事养蜂生产、销售及服务的合作经济组织。合作社积极按照产业化模式运作，推动蜂业发展。	Qiqihaer City Mount Nianzi Lixin Honey-bee Raising Association has been devoted to production, retailing and service of beekeeping. It has promoted the development of bee-raising industry based on the industrialization operation.
31	黑龙江省拜泉县鸿翔亨利米业有限公司	Heilongjiang Baiquan County Hongxianghengli Rice Industry Co. Ltd.	黑龙江省拜泉县鸿翔亨利米业有限公司现有有机水稻及杂粮种植基地7000亩，有机水稻种植基地被命名为黑龙江省鸭稻共栖有机水稻核心示范基地。此次参加世博会主要意向为产品销售、寻求合作伙伴。	Heilongjiang Baiquan County Hongxianghengli Rice Industry Co., Ltd. has 7000 mu planting base of organic rice and grains. Its planting base of organic rice is named demo base of duck-rice co-habitation in Heilongjiang. The main intention to participate in the expo is promoting the sales of products and seeking partners.
32	同江市丰顺农业发展有限公司	Tongjiang City Fengshun Agriculture Development Co., Ltd.	同江市丰顺农业发展有限公司是集粮食收购、深加工、仓储、销售为一体的现代化农业（民营）企业，可自营或代理各类商品及技术的进出口业务。主要产品有玉米糝、玉米粉、玉米饺子粉、玉米胚芽油、大豆油。	Tongjiang City Fengshun Agriculture Development Co., Ltd. is a modernized agricultural enterprise, which has devoted to purchasing, intensive processing, storing and sales of agricultural products. The company manages all kinds of goods and technology import and export business. Its main products is corn flour, corn flake, corn flour for making dumplings, corn oil and soya bean oil.
33	黑龙江省穆棱	Muleng City Kaifei	黑龙江省穆棱市凯飞食品有限公司是	Muleng City Kaifei Foodstuff Co., Ltd. is a



	市凯飞食品有限公司	Foodstuff Co., Ltd.	集有机种植、产品开发、生产加工、销售经营为一体的股份制现代民营科技企业。主要产品为有机干豆腐制品、杂粮面系列产品。 此次出访想寻求对有机干豆腐系列产品有意向的客商进行详细交谈。	privately-owned company which runs the business of organic growing, processing, producing and marketing of organic sliced dry tofu products and flour. The company is seeking partners who are interested in organic sliced dry tofu products.
34	哈尔滨皮雕文化坊	Harbin Cowhide Art Culture Company	哈尔滨皮雕文化坊是一家以进口意大利植鞣革纯小黄牛皮为主要载体而制作手工工艺品的公司。皮雕画用于日常办公室、家居、企业事业单位、演艺厅、展览馆、会所、茶楼等装饰场所。目前产品以名人字画、景区景点、人文景观、黑龙江地域民俗文化、萨满文化、欧美唐草皮雕艺术等文化风格为主。	Harbin Cowhide Art Culture Company is a company that import little cattle lether from Italy and use it to make handicrafts. The cowhide art pictures can be used to decorate offices, home furnishing, exhibition hall and many other places. The products are mainly about calligraphy and painting, natural landscape, cultural landscape, Heilongjiang custom culture, Shaman culture and many other styles.
35	哈尔滨红剪子文化坊	Harbin Red Scissors Culture Company	哈尔滨红剪子文化坊是由单虹剪纸艺术家创立。曾受到国内外好评，出访二十几个国家的文化展。其作品有的被国家收藏，有的外国总统府收藏。获国家“山花奖”、“金奖”、“银奖”、“特别贡献奖”、“十佳艺人”、“世界杰出华人艺术家”等，荣获“百花奖”、“金凤凰”等设计大赛奖。	Harbin Red Scissors Culture Company is established by a paper-cut artist, Shan Hong. The works were well spoken both at home and abroad. Some of the works were collected by the nation, and some were collected by foreign Presidential Palaces. The works have won prizes of many sorts.